



# NOMINATION FORM 2017

Nomination forms must indicate the name of the nominee and nominator. Verification that the nominee and nominator are aware of the nomination must be submitted. NOTE: All nominees must be participants in good standing of Cycling Canada. Nominees must meet minimum experience qualifications if any are indicated for the position. A brief written resume of the qualifications and experience of the nominee must accompany nomination. The nominee, nominator or designated representative will have the opportunity to speak to their candidacy at the Annual Meeting election.

NOMINEE: \_\_\_\_\_

NOMINATED FOR THE POSITION(S) OF: \_\_\_\_\_

NOMINATOR: \_\_\_\_\_

Nominee's phone number: \_\_\_\_\_ Nominee's E-mail: \_\_\_\_\_

Nominator's phone number: \_\_\_\_\_ Nominator's E-mail: \_\_\_\_\_

**If you are not using this page to submit a nomination, all information in this box MUST be provided.**

Please attach resume and return by **November 19th, 2017** to:

**Cycling Canada**

Email: [general@cyclingcanada.ca](mailto:general@cyclingcanada.ca)

**OR**

**Nominations Committee:**

Erin Waugh – [erin@cyclingbc.net](mailto:erin@cyclingbc.net)

Hannah Parish – [hslparish@gmail.com](mailto:hslparish@gmail.com)

Pierre Lafontaine – [pierre.lafontaine@cyclingcanada.ca](mailto:pierre.lafontaine@cyclingcanada.ca)

**Nominations will be accepted until Sunday **November 19th** @ 5:00 pm EST**



Cycling**CANADA**Cyclisme

# Mise en nomination Élections 2017

Le formulaire de mise doit indiquer le nom du candidat et du proposeur. La confirmation de la connaissance de la candidature par le candidat et son proposeur doit être présentée. Tous les candidats doivent être membres de Cyclisme Canada. Les candidats doivent satisfaire à l'expérience minimale requise pour la fonction, s'il y a lieu. Le formulaire de candidature doit être accompagné d'une brève présentation des qualifications et de l'expérience du candidat. Le candidat, son proposeur ou son représentant désigné, aura l'occasion de s'adresser aux délégués lors de la période d'élection à l'assemblée générale.

CANDIDAT \_\_\_\_\_

MIS EN NOMINATION POUR LA(LES) FONCTION(S) DE : \_\_\_\_\_

PROPOSEUR:

No. téléphone du candidat: \_\_\_\_\_ Courriel du candidat: \_\_\_\_\_

No. téléphone du proposeur: \_\_\_\_\_ Courriel du proposeur: \_\_\_\_\_

**Si vous utilisez ce formulaire pour soumettre une nomination toutes les informations demandées doivent être soumises.**

S .V.P. Veuillez joindre votre résumé et retourner le formulaire avant **le 19 novembre, 2017** à :

## **Cyclisme Canada**

2197 Riverside Drive # 203, Ottawa, Ontario, K1H 7X3

Télécopieur: 613 248-9311 Courriel: [general@cyclingcanada.ca](mailto:general@cyclingcanada.ca)

OU

## **Comité de la mise en candidature**

Erin Waugh – [erin@cyclingbc.net](mailto:erin@cyclingbc.net)

Hannah Parish – [hslparish@gmail.com](mailto:hslparish@gmail.com)

Pierre Lafontaine – [pierre.lafontaine@cyclingcanada.ca](mailto:pierre.lafontaine@cyclingcanada.ca)

**Les candidatures sont acceptées jusqu'au, 19 november 17h00 EST.**